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Obnova začíná v Brně. 
A to mě těší.
Brno pro mne znamená opravdu hodně. Narodil jsem 
se tady, celý život zde žiji a pracuji, jako historik a po-
litolog dobře znám i složitou minulost našeho města. 
Brno mám prostě rád.
A s Brnem je spojena i moje politická aktivita. Byli 
to brněnští kolegové, kteří mě vyzývali, abych vedl 
jihomoravskou kandidátku ODS do parlamentu. 
Tehdy jsem byl ještě nestraník. Když jsem se poté 
rozhodl do ODS vstoupit, bylo to přirozeně zase 
v Brně. A právě tady se každý může přesvědčit, co 
ODS v polistopadovém období dokázala. Z jejích řad 
vzešlo mnoho výborných primátorů a starostů měst-
ských částí. ODS se podílela na rozvoji města téměř 
nepřetržitě.
Máme na co být hrdí. Brno je jedním z mála míst 
v České republice, odkud neodcházejí lidé. Obyvatelé 
tady žijí rádi a jsou spokojení s podmínkami, které 
tady jsou. Brno totiž v sobě úžasným způsobem 
spojuje přijatelnou velikost pro život, dobré pracovní 
příležitosti, vysoký kulturní standard a krásné okolí. 
Brno je opravdu dobrá adresa ve středu Evropy.
Značný podíl na tom má i ODS. Věřím, že Brňané to 
ve volbách ocení a svým hlasem pro ODS zajistí Brnu 
dobrou budoucnost.

prof. Petr Fiala, předseda ODS

Milé Brňanky, milí Brňané,

je mi ctí vést brněnské občanské demokraty do nadcházejících 
komunálních voleb. ODS prošla v nedávné době významnou obměnou, 
která má kořeny právě v našem městě. V čele naší strany stanul 
bývalý rektor Masarykovy univerzity a jeden z nejúspěšnějších 
ministrů školství Petr Fiala. 

Symbolizuje to nejlepší, co ODS může nabídnout a co se výrazně 
podepsalo i na tváři města Brna. Věcnost, pracovitost, vzdělanost, 
tah na branku a podporu aktivních lidí. 

Čtvrt století od pádu komunistického režimu se díky tomuto 
přístupu naše město stalo evropským centrem vzdělávání, 
vědy, výzkumu a inovací. Rozvíjí se harmonicky, s dlouhodobou 
perspektivou. Osobně jsem na Brno velmi hrdý a vážím si toho, 
že se na práci pro jeho obyvatele mohu podílet.

V městské radě jsem strávil poslední čtyři roky velmi aktivně. 
Seznámil jsem se detailně s brněnskými klíčovými projekty 
i problémy. Díky tomu mohu říct, že náš tým pro komunální 
volby nabízí kontinuitu, přehled, odbornost a vizi dalšího 
promyšleného rozvoje města.

Nejdůležitější rozhodnutí v dalším volebním období se 
podle nás budou týkat modernizace nádraží, vzniku nové 
čtvrti u řeky Svratky a systému parkování. A samozřejmě 
dalšího rozvoje vědy, výzkumu, vzdělání, kultury a sportu. 
Jako fyzikovi a vysokoškolskému učiteli je mi tato oblast 
mimořádně blízká.

 Chtěl bych vás požádat, abyste se s naším programem 
seznámili  a ve volbách nás podpořili  svými hlasy. Pojďte 
s námi budovat moderní, sebevědomé a vzdělané Brno. 
Děkuji.

doc. RNDr. František Vižďa, Ph.D. 
kandidát ODS na primátora města Brna

JUDr. Dagmar Lastovecká
1994–1998 primátorka 
1998–2003 senátorka 
2003–2013 ústavní soudkyně 
Brno se z provinčního města řízeného 
komunistickými výbory stalo pod ve-
dením občanských demokratů městem 
s fungující samosprávou, vlastními fi-
nančními prostředky a majetkem. Brno 
vytvořilo podmínky pro umístění nej-
vyšších justičních institucí a navázalo 
bohaté kontakty se zahraničím. Přijela 
nás navštívit i britská královna.
Velké pravo-levé koalice nemám ráda 
ani na komunální úrovni. I tam by měly 
strany vycházet především ze svých 
hodnot bez ohledu na možné pozice 
v zastupitelstvu. Věřím, že pod vede-
ním nového předsedy se ODS k tako-
vému pojetí politiky vrací, a odpovídá 
tomu i její volební program pro Brno. 
Proto dám svůj hlas ODS.

RNDr. Petr Duchoň
1998–2004 primátor 
2004–2009 europoslanec
ODS byla souvisle ve vedení Brna 
téměř čtyři volební období až do roku 
2006. Za rozvoj města nesla největší 
díl zodpovědnosti. Občanští demo-
kraté dokázali řídit město rozumně, 
hospodárně a bez zásadních chyb 
v územním plánování.
Nepřísluší mi dnes komukoliv říkat, 
koho by měl volit. Situace v naší 
společnosti však není dobrá, a proto 
bych byl rád, kdyby lidé nad svým 
rozhodnutím víc přemýšleli. Budeme-li 
méně času věnovat billboardům a více 
času tomu, jakou rodinu má kandidát, 
jakými výsledky práce se může pochlu-
bit, jak vypadá jeho dosavadní veřejné 
působení, jaké má  názory či zda odpo-
vídá na e-mail, zvýšíme pravděpodob-
nost dobré volby. 

Ing. arch. Václav Mencl
1990–1992 primátor 
1996–1998 senátor 
2002–2013 poslanec
ODS od svého vzniku prosazovala 
proměnu Brna v mezinárodní stře-
disko vzdělání, vědy, nových tech-
nologií a moderního průmyslu. Jsem 
na výsledky našeho snažení pyšný. 
Díky tomu se dnes Brno řadí v tomto 
ohledu mezi nejúspěšnější města. Ne 
nadarmo se mu přezdívá moravské 
Silicon Valley.
Teď Brno potřebuje napnout všechny 
síly, aby v konkurenci jiných měst a re-
gionů patřilo i v budoucnu mezi špičku. 
Brněnská ODS už prokázala, že k tomu 
má dostatek zkušeností. Nyní může 
nabídnout také elán nové generace 
komunálních politiků.



1995 2000 2005

1992 
•  Opravené 

kasematy  
na Špilberku

1998 
•  Husovický tunel
•  Zpřístupněno severní křídlo 

Špilberku

•  Začíná modernizace Brněnské 
ZOO, pavilon Tropické království 
pro vzácné druhy plazů.

•  První ročník mezinárodní soutěžní 
přehlídky ohňostrojů Ignis 
Brunensis

2001 
•  Vila Tugendhat na seznamu 

světového kulturního dědictví 
UNESCO

•  Zahájení oprav hradu Veveří, 
start rekonstrukce

2000
•  Černovická terasa 

–  Průmyslová zóna 
roku 2004

    –  V současnosti 
v ní pracuje 
7 000 lidí

•  Otevřeno západní 
a východní křídlo 
Špilberku

•  V ZOO nový 
výběh pro tygry 
a levharty Tygří 
skály

2002 
•  První ročník 

festivalu Jazz 
Fest Brno

2003
•  Výstavba stokové síťě 

– Kolektory v centru 
– Kmenové a hlavní stoky 
–  Napojení Staré Líšně na 

kanalizaci

•  Nová budova Technického muzea 
v Králově Poli 

•  Lávka přes přehradu u hradu 
Veveří

2004 
•  Opraveno koupaliště na Kraví hoře
•  Otevřeno koupaliště Riviéra

•  Nový krytý bazén

•  Grand prix Obce architektů 2005

•  Nový pavilon Q Mendelovy univerzity v Černých Polích

• Výstavba nové scény Městského divadla Brno

2005 
•  Nákupní galerie Vaňkovka
•  Opraveno Divadlo Reduta

•  Spielberg Office Center

2006
•  Oprava náměstí Svobody
•  Otevření Paláce Omega na náměstí Svobody

•  Oprava pavilonu Anthropos

•  Nová odbavovací hala brněnského letiště

2010
•  Královopolský tunel

2012
•  Kampus Masarykovy univerzity v Bohunicích
•  Opravena vila Tugendhat

•  Kostnice na Jakubském náměstí

•  Dokončena oprava Lužánek

•  Mezinárodní centrum klinického výzkumu ICRC

•  Centrum výzkumu AdMaS – Pokročilé stavební materiály, konstrukce a technologie při VUT

•  Centra výzkumu toxických látek v prostředí CETOCOEN při Masarykově univerzitě

2014
•  Středoevropský technologický institut (CEITEC)
•  Oprava ulice Milady Horákové

•  Oprava Zelného trhu

•  Příprava parkovacích domů Veselá  
a Panenská

•  Moravian Science Centre

• Mendelianum

•  Výrazné rozšíření Českého technologického centra

•  Nový grantový systém v kultuře

BRNO JAKO CENTRUM VZDĚLÁNÍ A VÝZKUMU V ČÍSLECH
•  6 veřejných a státních univerzit a vysokých škol – téměř 90 000 vysokoškolských studentů

•  23,7 % zaměstnanců v Brně představují vysokoškoláci, tzn. největší podíl v ČR

•  cca 16 000 000 000 korun investic z EU do výzkumu

•  4 špičková vědecká centra tzv. excelence, 11 center aplikovaného výzkumu, 1 500 vědců

•  3 ocenění v prestižní kategorii Města budoucnosti na veletrhu investičních příležitosti v Cannes roce 2011

2011
•  Oprava a dostavba hvězdárny
•  Centrum výzkumu globální 

změny Czech Globe Akademie 
věd ČR

•  Centrum strojírenského 
výzkumu NETME při VUT

2013
•  SMS jízdenky v MHD
•  Podzemní garáže Parking JD u Janáčkova divadla

•  Obchodní dům Letmo

2007
•  Mimoúrovňová křižovatka Hlinky

2008
•  Oprava ulice Husova

2009
•  Rekonstrukce 

Moravského 
náměstí u kostela 
sv. Tomáše

1995
•  Český 

technologický 
park

1999
•  Založen festival 

Špilberk

2010–2014: BRNO MÍŘÍ 
DO BUDOUCNOSTI

1989: BRNO SE PROBOUZÍ

•  Č A S O V Á  O S A
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NAŠE VIZE 
2014–2018
•  Zahájení modernizace 

nádraží

•  Otevření parkovacích 
domů Panenská 
a Veselá

•  Zavedení parkovacích 
zón

•  Otevření záchytných 
parkovišť

•  Velký městský okruh 
– odstranění úzkého 
hrdla podél Svratky 
na ulici Žabovřeská

•  Rekonstrukce 
Mendlova náměstí

•  Rekonstrukce 
Dominikánského 
náměstí

•  Zapojení brněnského 
výstaviště do života 
města

•  Oprava 
a rekonstrukce ulic 
Milady Horákové, 
Minská, Horova, 
Údolní, Veveří 
a Tomkova náměstí

•  Aquapark
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Prosazujeme:
•  Rychlé a pohodlné napojení Brna na síť evropských rychlovlaků
•  Využití peněz z Evropské unie
•  Odborné řešení
•  Snadný přestup z vlaku na autobus
•  Snadnou dostupnost autem a možnost parkování
•  Rychlé spojení na letiště
•  Méně aut v centru
•  Další rozvoj Brna

Dále budeme prosazovat:
•  Nové letecké linky
•  Rozšíření dálnice kolem Brna
•  Stavbu R43 a dostavbu dálnice do Vídně

Prosazujeme:
• Dokončení vědeckých center
•   Lepší spolupráci mezi městem, brněnskými vysokými školami a vědeckými 

institucemi
•   Přípravu infrastruktury a poskytnutí pozemků pro rozvojové projekty
•   Podporu ve formě grantů a propagace 
•   Kvalitní zázemí pro život odborníků ve městě
•   Popularizaci vědy a výzkumu 

Co to přinese:
•  Větší atraktivitu Brna pro investory
•  Větší a zajímavější nabídku práce
•   Nové podnikatelské příležitosti
•  Rozvoj nových technologií a perspektivních oborů

Spojíme Brno 
s Evropou
Brno si zaslouží moderní nádraží

Podpoříme město 
budoucnosti
Brno jako významné evropské  
centrum vzdělání, vědy a výzkumu

Úplný program najdete na: www.modrebrno.cz/program
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Zajistíme pohodlné  
parkování pro Brňany
Modré parkovací zóny  
pro obyvatele města

Budeme Brno 
promyšleně rozvíjet
Brno si zaslouží lepší dopravu,  
životní prostředí a správu

Prosazujeme:
•  Ucelený systém parkování, který jsme připravili
•  Nová parkovací místa úpravou silnic a dopravních značek
•  Modré parkovací zóny pro stálé obyvatele. O jejich zavedení si rozhodnou jednotlivé 

městské části. 
•   Dokončení soustavy parkovacích domů v centru
•  Záchytná parkoviště na okraji města, účtenka poslouží jako lístek pro MHD

Co to přinese:
•  Stálým obyvatelům nebudou místa zabírat dojíždějící řidiči, kteří v případě potřeby 

najdou místo na placených parkovištích
•  Menší dopravu v centru, méně hluku, zplodin a prachu
•  Posílení role MHD

Prosazujeme:
•  Rozvoj zanedbané oblasti za nádražím
•  Vybudování pásu parků až k řece Svratce a na březích obou brněnských řek
•  Špičkovou moderní architekturu
•  Nové byty a příležitosti pro trávení volného času
•  Výstavbu dalších částí Velkého městského okruhu
•  Prodloužení tramvajové linky z Bystrce do sídliště Kamechy
•  Prodloužení tramvajové linky z Osové k univerzitnímu kampusu v Bohunicích

Dále budeme prosazovat:
•  Odpovědnou, hospodárnou a vstřícnou péči o veřejné služby, budovy a prostranství. 

To je podle nás naprostým základem dobré komunální politiky.
•  Mimořádnou podporu kultury a sportu, ve které Brno patří mezi nejštědřejší v České 

republice.

Úplný program najdete na: www.modrebrno.cz/program



Doc. RNDr. František Vižďa, Ph.D. 
kandidát na primátora

 Brňanky a Brňané si zaslouží snazší 
parkování, méně současně rozkopaných silnic, 
moderní nádraží z evropských a státních peněz 
pro rozvoj města a pohodlné cestování, podporu 
vzdělávání, kultury i sportu včetně péče o mladé 
talenty. 

Ing. Petr Kratochvíl
 Jsem brněnský patriot a jsem pyšný na to, jak 

Brno po pětadvaceti letech od pádu komunismu 
vypadá. Chtěl bych dokončit rekonstrukci 
posledních ulic v centru, například České. 

JUDr. Robert Kerndl
 Podle průzkumu pro magistrát jsou Brňané 

s životem ve městě spokojení. Nejvíc je trápí 
doprava. Na tom chci dál pracovat. Jsou to 
nevděčné, nákladné, složité a zdlouhavé projekty, 
ale musíme se s tím poprat. 

Mgr. Libor Šťástka
 Jsem rád, že to v centru začalo pořádně 

žít. Lidé mají důvod se tam vypravit v každém 
ročním období. Chtěl bych vyřešit situaci 
s parkováním ke spokojenosti všech. Především 
ale místních obyvatel, aby u svých domovů vždy 
našli volné parkovací místo. 

JUDr. Šárka Cechová
 Mám ráda Brno.  Je to město pro život. 

Většina věcí se v něm rozvíjí takovým směrem, 
aby se tu lidem dobře žilo. Chtěla bych v Brně 
řešit problémy v oblasti bezpečnosti a veřejného 
pořádku. Lidé by měli mít možnost volat svému 
strážníkovi, policistovi nebo kontaktovat svého 
zastupitele a aktivně poukazovat na problémy  
v této oblasti 

Ing. Stanislav Michalík
 Rád sleduji návštěvníky Brna, jak žasnou nad 

jeho krásou a přívětivostí. Chtěl bych pomoci 
k výstavbě nového špičkového koncertního sálu 
a navýšit peníze do oblasti kultury. 

ROK NAROZENÍ: 
1969

VZDĚLÁNÍ: 
Přírodovědecká 
fakulta Masarykovy 
univerzity v Brně

POVOLÁNÍ: 
fyzik, vysokoškolský 
učitel

ROK NAROZENÍ: 
1968

VZDĚLÁNÍ: 
Bratislavská 
vysoká škola práva, 
obor ekonomika 
a management

POVOLÁNÍ: 
podnikatel

ROK NAROZENÍ: 
1971

VZDĚLÁNÍ: 
Právnická fakulta 
Masarykovy 
univerzity v Brně

POVOLÁNÍ:  
právník

ROK NAROZENÍ: 
1974

VZDĚLÁNÍ: 
Právnická fakulta 
Masarykovy 
univerzity v Brně

POVOLÁNÍ: 
starosta Městské 
části Brno-střed

ROK NAROZENÍ: 
1981

VZDĚLÁNÍ: 
Právnická fakulta 
ZČU v Plzni a MU 
v Brně

POVOLÁNÍ: 
právnička, 
zakladatelka 
nadačního fondu 
Atýsek

ROK NAROZENÍ: 
1963

VZDĚLÁNÍ: VUT 
Brno

POVOLÁNÍ: 
stavební inženýr
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Bc. Igor Fučík

 Je skvělé, že Brno se stalo metropolí vzdělání 
a justice. Chtěl bych prosadit více výhod pro stálé 
obyvatele našeho města, kteří tu platí daně. 
Naším vzorem se mohou stát evropská města, 
kde rezidenti bývají výrazně zvýhodněni. 

Ing. Pavel Jankůj
 Největší radost mám z pokračující 

rekonstrukce hradu Špilberk, kterou v polovině 
devadesátých let iniciovala ODS, především 
pan Milan Uhde. Líbí se mi také obnova parku 
v Lužánkách. Brno musí ještě zapracovat na 
rozvoji dopravní infrastruktury v součinnosti se 
státními orgány. 

JUDr. Michal Chládek
 Brno je stále lepším místem k žití. 

Přes veškerou snahu nejrůznějších skupin 
a jednotlivců nezačalo zakrňovat. Chtěl bych, aby 
město našlo dost peněz na podporu sportu na 
všech úrovních. A to nejen jednoho vybraného, 
ale aby se spravedlivě dělilo všem. 

Ing. Roman Vašina

 Výrazně se nám podařilo pohnout s Velkým 
městským okruhem. Královopolský tunel, 
mimoúrovňová křižovatka u něj, další velká 
mimoúrovňová křižovatka Hlinky, to je určitě 
krok vpřed. Prioritně bychom měli dokončit celý 
průtah z D1 na Svitavy, především odstranit 
úzké hrdlo podél Svratky na ulici Žabovřeská, 
kde se každodenně tvoří kolony. 

Ludvík Kadlec
 Ačkoliv to mnozí kritizují, jsem rád, že jsme 

ve vedení města dokázali dobře spolupracovat 
po celé volební období. Brnu prospělo, že jsme 
netrávili čas hádáním a zákulisními čachry. 
Doufám, že město konečně bude mít moderní 
nádraží, kterým se jako významná křižovatka 
začlení do systému evropské dopravy.  

Mgr. Petr Punčochář

 V Brně se mi s mojí mladou rodinou žije moc 
dobře. Je tu spousta příležitostí pro trávení 
volného času a máme blízko do přírody. Ale pořád 
je co zlepšovat. Velkým krokem vpřed by bylo 
nové moderní nádraží. Brnu také chybí propojení 
na Hradec Králové, tedy rychlostní silnice R43. 
Velice rád bych byl, kdyby už začalo vznikat velké 
sportovní centrum za Lužánkami. 

ROK NAROZENÍ: 
1975

VZDĚLÁNÍ:  
Vysoká škola Karla 
Engliše

POVOLÁNÍ: 
Ekonom, generální 
ředitel investiční 
společnosti

ROK NAROZENÍ: 
1961

VZDĚLÁNÍ:  
Vysoká škola 
dopravy a spojů 
v Žilině

POVOLÁNÍ:  
ředitel společnosti

ROK NAROZENÍ: 
1964

VZDĚLÁNÍ: 
Právnická fakulta na 
Univerzitě Mateje 
Bela

POVOLÁNÍ:  
ředitel společnosti

ROK NAROZENÍ: 
1958

VZDĚLÁNÍ:   
VUT FS, katedra 
ekonomiky a řízení

POVOLÁNÍ: 
Starosta Městské 
části Brno-Židenice

ROK NAROZENÍ: 
1954

VZDĚLÁNÍ:  
SPŠ 
elektrotechnická

POVOLÁNÍ:  
technik 
zdravotnických 
přístrojů

ROK NAROZENÍ: 
1969

VZDĚLÁNÍ:  
Pedagogická fakulta 
MU v Brně, Trenér-
ská škola Karlovy 
univerzity v Praze 

POVOLÁNÍ:  
ředitel základní 
školy Svážná,  
Brno-Nový Lískovec
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13   Jiří Zorník, *1950, místostarosta Brno-Kohoutovice

14   Kristýna Švarcová, *1990, manažerka

15   Evžen Šik, *1967, ekonom

16   JUDr. Markéta Vaňková, *1977, advokátka

17    Ing. Jiří Veselý, *1973, podnikatel

18   Mgr. Jindřich Svoboda, *1973, středoškolský učitel

19    Jiří Šikula, *1990, úředník

20   Ing. Yvette Krpálková, *1967, podnikatelka

21   Ing. Jiří Pokorný, *1982, vedoucí skladu

22   Richard Foltýn, *1973, sportovní a obchodní manažer

23   Bohuslav Hlavička, *1959, podnikatel

24   Bc. Ivan Ondřík, *1953, samostatný odb. referent

25   Ing. et Ing. Radek Hnízdil, *1962, auditor

26   Jiří Koubek, *1954, živnostník

27   Mgr. Jiří Feyrer, *1971, právník

28   Bc. Roman Kosek, *1986, podnikatel, student

29   Ing. Jiří Rygl, *1958, daňový poradce

30   Ing. Marie Navrátilová, *1960, tech. pracovnice

31   Ing. Vítězslav Dostál, *1963, podnikatel

32   Ing. Zdeněk Jiroušek, *1972, obchodní zástupce

33   Gustav Harnach, *1950, podnikatel

34   Ing. David Trllo, *1984, obchodní manažer

35   Ing. Miroslav Jursa, *1958, stavební inženýr

36   Jan Vostrejž, *1992, student

37   PaedDr. Roman Fabiánek, *1964, manažer

38   Martin Bundálek, *1951, důchodce

39   Petr Kaňa, *1959, majitel brněnské cukrárny

40   Ing. arch. Vojtěch Mencl, *1970, urbanista

41   Ing. Vlastimil Novotný, *1965, podnikatel

42   Ing. Martin Prchal, *1962, podnikatel

43   Ing. Ondřej Havlík, *1989, stavební inženýr

44   RNDr. Zdeňka Balcarová, *1942, odb. asistentka

45   Ing. Rita Zábojová, LL.M., *1966, ekonomka

46   Libor Hruška, *1977, zaměstnanec

47   Tomáš Hynšt, *1991, student

48   Mgr. Bc. Ladislava Macurová,  
*1970, státní úřednice na mateřské dovolené

49   Ing. Jindra Štěpánková, *1962, realitní makléřka

50   Ing. Pavel Belušík, *1966, zemědělský inženýr

51   Ing. Eva Svobodová, *1954, brand managerka

52   Ing. Petr Havlíček, *1969, programátor

53   Martin Buzek, *1968, obchodní manažer

54   Ing. Miroslav Dorazil, *1958, stavební inženýr

55   Roman Neveselý, *1969, živnostník

•  N A Š I  L I D É

•  Podporujeme aktivní 
a odpovědné lidi.

•  Usilujeme o Brno jako centrum 
inovací  
a vyspělých technologií.

•  Místo plakátů s prázdnými 
sliby a kritiky za každou cenu 
nabízíme užitečnou věc pro 
každého.

•  Jsme patrioti.

•  Nevidíme Brno černě.

JAKO SOUČÁST PŘEDVOLEBNÍ KAMPANĚ ODS ZAPLATILA VÝVOJ 
APLIKACE MODRÉ BRNO. JE TO POMOCNÍK V MOBILU, KTERÝ VÁM VE 
MĚSTĚ RYCHLE NAJDE, CO PRÁVĚ POTŘEBUJETE. TADY A TEĎ, RYCHLE 
A JEDNODUŠE, S POLOHOU NA MAPĚ. 

MĚSTO VE VAŠEM MOBILU



JAK PODPOŘIT
ODS 

ZAŠKRTNUTÍ

HLASŮ 
PRO ODS

1

55

Nejvíc nás podpoříte, když  
na volebním lístku zaškrtnete 
políčko ODS. Dáte nám tak 
všech svých 55 hlasů, které 
by se jinak mohly rozmělnit 
a propadnout. 


